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	編號 No.
	G203-0101

	名稱 Name
	Sunday Star Loopwheel T-Shirt (White)

	介紹
Description
	這款T-Shirt來自Riding High的支線品牌Good Days Supply，其中備受推崇的SUNDAY STAR系列單品。採用Loopwheel環狀滾筒織布機製成，左右兩側無縫線，更耐穿舒適，胸前的小口袋可放太陽鏡或筆。圖像則採用美國知名報章雜誌”The Sunday Star”作為設計靈感，充滿強烈的美式休閒風格。

This SUNDAY STAR T-Shirt comes from Riding High's branch brand ”Good Days Supply”. It is made of Loopwheel sewing machine, without seam on the both sides of body, which is more durable and comfortable. The small pocket on the chest can put sunglasses or pen. The image is inspired by the well-known American newspaper and magazine "The Sunday Star", full of strong American casual style.


	材質
Material
	100%Cotton ，Loopwheel jersey 
100%棉，環狀滾統平織


	產地
From
	MADE IN JAPAN

	尺寸參考
Size’s Ref.
	男模特示範：176cm, 70kg, 著L
The model is 176cm/70kg and wearing in size Large
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	編號 No.
	B211-0602

	名稱 Name
	The Town Vest -Dungaree- (Blue)

	介紹
Description
	這款背心來自Riding High的支線品牌Bulldog Label系列單品。以獵裝背心為發想進行設計，採用粗藍布製成。

This vest comes from Riding High's branch brand “Bulldog Label”. It is inspired by the hunting vest and made of dungaree. 




	材質
Material
	100%Cotton 
100%棉

	產地
From
	MADE IN JAPAN

	尺寸參考
Size’s Ref.
	男模特示範：176cm, 70kg, 著L
The model is 176cm/70kg and wearing in size Large
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	編號 No.
	B211-0501

	名稱 Name
	The Town Shorts -Dungaree- (Blue)

	介紹
Description
	這款短褲來自Riding High的支線品牌Bulldog Label系列單品。以工作褲為發想進行設計，採用粗藍布製成。

This shorts comes from Riding High's branch brand “Bulldog Label”. It is inspired by the work pants and made of dungaree. 




	材質
Material
	100%Cotton 
100%棉

	產地
From
	MADE IN JAPAN

	尺寸參考
Size’s Ref.
	男模特示範：176cm, 70kg, 著L
The model is 176cm/70kg and wearing in size Large
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	編號 No.
	R211-0103

	名稱 Name
	Border Side Pocket S/S Tee (Navy)

	介紹
Description
	藍白條紋相間，滾邊領口，落肩剪裁，兩側延伸大口袋設計。

Blue and white stripes, piping neckline, drop shoulder sleeves, and extended pockets on both sides.


	材質
Material
	100%Cotton 
100%棉

	產地
From
	MADE IN JAPAN

	尺寸參考
Size’s Ref.
	男模特示範：176cm, 70kg, 著L
The model is 176cm/70kg and wearing in size Large
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	編號 No.
	R211-0103 

	名稱 Name
	Flocky Print Color S/S Tee (Green)

	介紹
Description
	I'LL DO FREELY字樣採用植绒印刷，帶口袋設計。
 
Flocky Print, with pocket. 

	材質
Material
	100%Cotton 
100%棉

	產地
From
	MADE IN JAPAN

	尺寸參考
Size’s Ref.
	男模特示範：176cm, 70kg, 著L
The model is 176cm/70kg and wearing in size Large
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